
REFERAT BESTYRELSESMØDE DEN 26. MAJ 2011

Afbud: Mogens, Lars, Flemming og Martin

1. Kommentarer til sidste referat:
• Forskønnelse af Brugsens tag er naturligvis ikke Udviklingsteamets 

ansvar, men Brugsens.
• Det er blevet vedtaget, at man kun må ride  på PRIVATFÆLLESVEJE, 

hvis lodsejerne personligt har givet tilladelse.

2. Nyt fra styregruppen:
Styregruppen havde møde med kommunen angående havneprojektet, og kommunen 
vil arbejde målrettet på at lave en plan for det videre forløb for både havnen og 
aktivitetshuset. Desuden ønsker kommunen en behovsanalyse.
Fondsøgning til aktivitetshuset skal søges snarest.

3. Nyt fra arbejdsgrupperne:
Kulturgruppen:

• På mølledagen den 19. juni vil gruppen etablere et cafetelt ved møllen, 
hvor der sælges kaffe, kager, øl og vand

• Efter sommerferien vil gruppen arbejde på at etablere en 
håndværks/husflidsklub

Byforskønnelse:
• Desværre blev vi ikke tildelt penge til etablering af cykelsti i år. Men vi 

bliver ved og sender en ny ansøgning næste år.
• Der var enighed om at fjerne cementrørene ved indkørslen til byen, så 

det bliver lettere at slå plænen.

Naturgruppen:
• Gruppen er i gang med at ansøge Friluftrådet om midler til etablering af 

Naturrummet og stierne, der går ud derfra.                                       

4. Økonomi: 
• Fra Lokalrådet fik vi 22.500, hvormed vi tilbagebetaler vores lån fra 

Beboerforeningen, så snart Kommunen udbetaler beløbet.

5. Bestyrelsesfest:
• Vil blive afholdt engang i september. Arbejdsgrupperne indbydes også.

6. Næste møde:
•  Torsdag den 18.august kl. 19.00 i Klubhuset.

Referent Karen .


